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Kérdés

„Tervezi-e a Kormány a Tisza-Szamos KM. jogutódlással történő megszüntetését?"
címmel a Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Gyurcsány Ferenc
Miniszterelnök úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök úr!

Amint az tudomásomra jutott, a Kormány az államháztartás egyensúlyi helyzetének
javításához szükséges rövid és hosszabb távú intézkedések megvalósítása érdekében tervbe
vette a Tisza-Szamos Kht . jogutódlással történő megszüntetését . Ezen célkitűzés célszerűsége
és helyessége véleményem szerint több szempontból is kifogásolható .

Amint az ismeretes, a Tisza-Szamos Kht .-t 2000. májusában a Miniszterelnöki Hivatal
alapította a Szamos és Tisza folyókon levonult cián, illetve a nehézfém-szennyezés okozta
katasztrófahelyzet következményeinek rehabilitálására .
A Társaság olyan tevékenységet folytat, mely soha nem lesz nélkülözhető az emberiség és a
környezet számára, hiszen a Kht. fő célja a természeti környezet megóvása és ökológiájának
fenntartása, a folyók élővilágának megóvása és rehabilitációja, a tiszai halászat és az ehhez
kapcsolódó további tevékenységek ellátása, hogy csak a főtevékenységeket említsük .
A fent említett feladatok semmiképp nem tekinthetők kifutóban lévőnek és időszerűsége sem
kérdőjelezhető meg .

Fentiek alapján kérem, T. Miniszterelnök úr szíves válaszát arra vonatkozóan, hogy valóban
fennáll-e a kormányzati szándék a Tisza-Szamos Kht. megszüntetése tekintetében, illetve Ön
szerint mindezt milyen megfontolások indokolják .

Kelt Budapesten, 2004. október 18. napján
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